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I medfør af § 36, stk. 1 i Landstingets Forretningsorden fremsætter jeg følgende spørgsmål til Landsstyret:

Eftersom man nu har etableret et landsstyreområde for indenrigsanliggender vil man spørge om 
samarbejdet med bygderne vil blive styrket og om landsstyret har i sinde at afholde 
bygdekonference som det tidligere har været praktiseret med gode erfaringer?
(Aleqa Hammond, Siumut)

Begrundelse:

Tidligere har man afholdt bygdekonferencer for at skabe større åbenhed mellem 
centraladministrationen, kommunerne og bygderne – med fokus på samarbejde, dialog og 
målsætninger.
Nu hvor der er et landsstyreområde for indenrigsanliggender er det passende at spørge om landsstyret 
har tænkt sig at forsætte med det gode initiativ og i så fald hvornår har man tænkt sig det?

Med venlig hilsen

Aleqa Hammond
Siumut
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